

50%  
OFF

DISCOUNT ON  
ANY HOTEL BOOKING

TRAVEL  
OFFERS



POWERED BY GTO

Enjoy instant 50% discount on any refundable hotel international or domestic

#### Offer details:

- The discount applies when booking is made in the period between Dec 1st – Dec 31st, 2024”
- Offer is valid for stays during the period starting Feb 1st, 2025 till Dec 2025.
- The discount applies on refundable hotels worldwide upon booking online.
- Offer is valid for all ADIB-Egypt Private Banking current and new customers.
- Offer is valid until 31st December 2024.
- This voucher is valid for one time use.

#### Registration process:

- Send your code, Email Address, First Name, Last Name to the below mobile number via WhatsApp on: +20 110 044 0115
- After 24 hours from sending the required info, download the mobile App “GTO members”.
- Log in by following the below steps:
- Enter your Email address “registered”.
- You will receive an OTP on your Email.
- Enter the OTP.

#### Booking process:

- Step 1:
  - Take a screenshot from the hotel you want to book with GTO.
  - This screenshot should show the following info:
    1. Name of hotel.
    2. Check in & check out date.
    3. Type of room.
    4. Board type.
    5. Number of guests.
    6. Cancellation date.
    7. Price (take care of the taxes written in grey if there are any additional taxes).
- Step 2:
  - Log in to the App.
  - Click on “Chat” at the bottom of the screen.
  - Start chatting with the team.
  - Share a detailed screenshot of what you want to book and the lowest price you found with your GTO on your GTO Mobile App CHAT Your GTO Team will send you a discounted quotation and a payment link.
  - Once the payment is made, your GTO Team will send the booking confirmation to your GTO Mobile App CHAT.

For more details, call us at 19951.

\*Terms and conditions apply.



## استمتع بخصم فوري ٥٠% على حجز أي فندق قابل للاسترداد داخل أو خارج مصر

### تفاصيل العرض:

- يتم تطبيق الخصم عند إجراء الحجز في الفترة ما بين ١ ديسمبر – ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤.
- العرض صالح للإقامات خلال الفترة من ١ فبراير ٢٠٢٥ حتى ديسمبر ٢٠٢٥.
- ينطبق الخصم على الفنادق القابلة للاسترداد في جميع أنحاء العالم عند الحجز عبر الإنترنت.
- العرض صالح لجميع عملاء الخدمات المصرفية الخاصة الحاليين والجدد في مصرف أبوظبي الإسلامي-مصر.
- العرض ساري حتى ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤.
- هذه القسيمة صالحة للاستخدام مرة واحدة.

### عملية التسجيل:

- أرسل رمزك وعنوان بريدك الإلكتروني والاسم الأول واسم العائلة إلى رقم الهاتف المحمول أدناه عبر WhatsApp على +20 110 044 0115
- بعد مرور ٢٤ ساعة من إرسال المعلومات المطلوبة، قم بتنزيل تطبيق الهاتف المحمول "GTO members"
- قم بتسجيل الدخول باتباع الخطوات التالية:
- أدخل عنوان بريدك الإلكتروني "مسجل"
- سوف تتلقى OTP على بريدك الإلكتروني.
- أدخل رمز OTP

### عملية الحجز:

- الخطوة ١:
  - التقط لقطة شاشة من الفندق الذي تريد حجزه مع GTO
  - يجب أن تظهر لقطة الشاشة هذه المعلومات التالية:
    ١. اسم الفندق.
    ٢. تاريخ الدخول والخروج.
    ٣. نوع الغرفة.
    ٤. نوع اللوحة.
    ٥. عدد الضيوف.
    ٦. تاريخ الإلغاء.
    ٧. السعر (يرجى مراعاة الضرائب المكتوبة باللون الرمادي في حالة وجود أي ضرائب إضافية).
- الخطوة ٢:
  - تسجيل الدخول إلى التطبيق.
  - انقر على "الدردشة" في أسفل الشاشة.
  - ابدأ الدردشة مع الفريق.
  - شارك لقطة شاشة مفصلة لما تريد حجزه وأقل سعر وجدته مع GTO على تطبيق GTO Mobile App CHAT سيرسل لك فريق GTO عرض أسعار مخفضاً وربطاً للدفع.
  - بمجرد إجراء الدفع، سيرسل فريق GTO تأكيد الحجز إلى عنوانك على GTO Mobile App CHAT

للمزيد من التفاصيل كلمنا ١٩٩٥١.  
\*تطبق الشروط والاحكام.